
Roger 

En eldsjäl och föreningsmänniska slutar i styrelsen i dag. 

 

Roger Johansson kom med i föreningen för många år sedan, 2002, som tränare i flickor 1996. Han 

blev snabbt väldigt viktig för laget. Roger har allt som behövs i en fotbollsförening. Han är en 

föreningsmänniska, han kan fotboll och han är bra med människor. 

När Flickorna i F1996 växte upp och hamnade i damlaget följde Roger med, 2011. Efter några år blev 

han den viktigaste kuggen i damlaget.  

Roger valdes in i styrelsen 2012 Han blev där en viktig länk mellan damlaget och styrelsen. Väldigt 

snart blev Roger en mycket viktig kugge även i styrelsen. Han har haft posterna som både vice 

ordförande och sekreterare. 

Han har haft flera viktiga uppgifter i styrelsen. Här några av dem: 

1. Roger har ansvarat för att vi fått det stöd (LOK) vi ska ha från staten och hjälpt till med det 

kommunala stödet. 

2. Han har skött utbildningen av barn o ungdomsdomare och ansvarat för tillsättningen av 

dessa till matcherna 

3. Han har varit en av de viktiga personerna som sett till att hemsidan fungerat. 

4. Han har varit med och arrangerat vårt sommarkollo och han har varit en viktig kugge i BoIS-

Galan 

Det viktigaste med Roger är att han alltid funnits där som bollplank och som en person man kan lite 

på och kunna ha en bra diskussion med om olika frågor inom föreningen. 

Och när Roger tar steget ut från styrelsen gör han det på ett typiskt Roger-sätt. Han stannar kvar och 

stöttar dem som försöker ta tag i och ta hand om de uppgifter som Roger tidigare skött. 

Och han försvinner inte från Lunds BoIS. Fortfarande kommer han att finnas med i damlaget. 

Så vad kan vi säga? 

Tack Roger för en fantastisk tid och en fantastisk insats! 


